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Αποστολή με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο 
                                                                                                                    
                                                                                                               

                                                        
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΡΟΦΙΜΩΝ  
ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΣΥΝΤΟΝΙΣΜΟΥ 

ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΙΚΩΝ ΚΑΙ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΩΝ ΘΕΜΑΤΩΝ 
Αχαρνών 2, 10432 Αθήνα, Τηλ. 210-2124331, Fax: 210-2124524 

 
 Αθήνα,     21.10.2020 
 Αριθμ. Πρωτ.: 798/190051 
  
 Προς: 
 Βουλή των Ελλήνων 
 Δ/νση Κοιν/κού Ελέγχου 
 Τμήμα Ερωτήσεων και ΑΚΕ 

 
 
ΘΕΜΑ:              «Ζημιές σε αντλιοστάσια του ΓΟΕΒ στην Π.Ε. Ηλείας » 
 
ΣΧΕΤ:         Η Ερώτηση 8073/8-7-2020  
 
Απαντώντας στην παραπάνω Ερώτηση που κατέθεσαν οι Βουλευτές κ.κ. Ν. 
Καραθανασόπουλος και Ν. Παπαναστάσης, σας πληροφορούμε τα εξής: 
 
Τα έργα Εγγείων Βελτιώσεων (αρδευτικά, στραγγιστικά, αγροτική οδοποϊία κ.λπ.) 
κατασκευάζονται από το Ελληνικό Δημόσιο (Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων, Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών κ.λπ.) και μεταβιβάζονται σε 
φορείς (Οργανισμοί Εγγείων Βελτιώσεων, Δήμοι) για τη διοίκηση, λειτουργία και 
συντήρησή τους. 
Οι δαπάνες διοίκησης, λειτουργίας και συντήρησης καλύπτονται από τους 
ωφελουμένους ανταποδοτικά με τη μορφή αρδευτικών ή στραγγιστικών τελών ή 
αντιτίμου χρήσεως ύδατος.   
 
Η Διεύθυνση Εγγείων Βελτιώσεων και Εδαφοϋδατικών Πόρων του Υπουργείου 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων μεριμνά για την έκδοση αποφάσεων 
χρηματοδότησης για τη συμμετοχή του Δημοσίου στις δαπάνες διοίκησης-
λειτουργίας και συντήρησης των έργων από πιστώσεις του Προγράμματος Δημοσίων 
Επενδύσεων (ΠΔΕ), στην περίπτωση των ΟΕΒ που διοικούν-λειτουργούν και 
συντηρούν νέα έργα που βρίσκονται μέσα στην περίοδο ανάπτυξής τους (έως τα 
πρώτα 6 έτη λειτουργίας τους) ή σε παραμεθόριες περιοχές. Οι ΟΕΒ της 
Περιφερειακής Ενότητας (Π.Ε.) Ηλείας, δεν εμπίπτουν σε αυτό το πλαίσιο καθώς τα 
έργα είναι παλαιά και έχει παρέλθει προ πολλού η περίοδος ανάπτυξής τους. 
  

Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ 
 
 
 
 
 
 

 
    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΣΚΡΕΚΑΣ 
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ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 
Βουλευτή κ. Ν. Καραθανασόπουλο 
Βουλευτή κ. Ν. Παπαναστάση 
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